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Zápisnica z rokovania Finančnej a majetkovej komisie zo dňa 23.05.2023 

 

Začiatok zasadnutia komisie: 16.15 hod. 

Koniec zasadnutia komisie:    16:50 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Tomáš Karmažín (ToK), Ing. Bystrík Horváth (BH), Ing. Norbet Kalinai (NK), Ing. Denisa 

Gajdová PhD. (DG), JUDr. Pavlína Hurtová (PH), Mgr. Matej Godáň (MG), Ing. Bohdan Terneny 

(BT), Ing. Tibor Krajčovič (TK) 

 

Ospravedlnení: Ing. Martina Hilkovičová (MH) 

 

Zapisovateľka: Martina Klinková 

 

Predkladatelia materiálov, hostia:  

Mgr. Silvia Kováčová (SK), Ing. Mariana Páleníková (MP) 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 2/2015 (trhové miesta) (bod 

MsZ č. 3) – Ing. Mariana Páleníková 
3. Havarijný stav elektroinštalácie a štruktúrovanej kabeláže ZŠ Komenského – súhlas s realizáciou a 

spolufinancovaním (materiál MsZ č. 4) – Mgr. Kováčová 
4. Použitie rezervného fondu na projekt “Modernizácia vybavenia Mestskej knižnice v Seredi” (materiál 

MsZ č. 5) –  riaditeľ DK 
5. Žiadosti a prehodnotenie výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na I. polrok 2023. 

(materiál MsZ č. 6) –  Mgr. Kováčová 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
 
 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie komisie otvoril a privítal všetkých prítomných predseda komisie Mgr. Tomáš Karmažín.  

 

Hlasovanie za program F a M komisie: 

PRÍTOMNÍ: 8     

ZA: 8 

PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0  NEHLASOVAL: 0 

 

 

 

2. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 2/2015 (trhové miesta)  
Ing. Mariana Páleníková predniesla predložený materiál. Hlavným dôvodom na zmenu aktuálne platného 

a účinného  VZN  je doplniť do § 24 ods. 1 - Parkovú ulicu, na ktorej mesto plánuje umiestiť predajcov 

počas Seredského hodového jarmoku konaného v dňoch 23.-25.6.2023. Návrh VZN bol vyvesený, do 

dnešného dňa k nemu neboli doručené žiadne pripomienky. 
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Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 8 

ZA: 8 

PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0  NEHLASOVAL:  

Finančná a majetková komisia odporúča MsZ uzniesť sa na tomto VZN. 

 

 

 
3. Havarijný stav elektroinštalácie a štruktúrovanej kabeláže ZŠ Komenského – súhlas s realizáciou 

a spolufinancovaním. 

Mgr. Kováčová predniesla predložený materiál. Mesto Sereď požiadalo Ministerstvo školstva, vedy, 

výskumu a športu SR o poskytnutie finančných prostriedkov na havárie v súlade s § 4c zákona 597/2003 Z. 

z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov. Na 

základe výsledkov VO predstavujú náklady na realizáciu druhej časti čiastku 149 669,63 € s DPH. Žiadame 

dofinancovanie z rezervného fondu čiastku 99 669,63 €. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ:  8 

ZA: 8 

PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0  NEHLASOVAL: 0 

Finančná a majetková komisia odporúča MsZ schváliť realizáciu opravy a použitie finančných 
prostriedkov z rezervného fondu. 

 
 

 
4. Použitie rezervného fondu na projekt “Modernizácia vybavenia Mestskej knižnice v Seredi”  
Mgr. Karmažín predniesol predložený materiál nakoľko sa Mgr. Čavojský ospravedlnil z rokovania 
komisie. 
 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 8 

ZA:  8 

PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0  NEHLASOVAL: 0 

Finančná a majetková komisia odporúča MsZ odporúča schváliť použitie finančných prostriedkov 

z rezervného fondu na preklenutie časového obdobia od zaplatenia výdavkov do refundácie nákladov 

v čiastke 228 105,84 € na financovanie projektu „Modernizácia vybavenia Mestskej knižnice v Seredi“. 

 
 
 

5. Žiadosti a prehodnotenie výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na I. polrok 
2023. 

Mgr. Kováčová predniesla predložený materiál. Niektoré športové kluby si požiadali o prehodnotenie výšky 

dotácie a navýšenie dotácie na 1. polrok 2023. Na zasadnutí Školskej športovej a bytovej komisie vzišiel 

návrh, aby týmto žiadostiam vyhovené nebolo.  

BH – o týchto dotáciách by mala rozhodovať Športová komisia. My môžeme akurát rozhodovať o navýšení 

rozpočtu na tejto položke a jej zmene.  

BT – predložili kluby aj nejaký rozpočet? 

TK – je jedno kedy je dotácia podpísaná, určite vedia zúčtovať tieto peniaze do konca júna. Je potrebné 

novelizovať VZN o dotáciách.  100.000€ na druhý polrok je pre športové kluby veľmi málo.  
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NK –futbalisti dostávali 5% zo svojho rozpočtu posledné 3 roky. Futbalisti si pýtali, lebo potrebovali. 

Ostatné kluby pýtali preto, lebo pýtali futbalisti? Toto je pre mňa absolútne neprijateľné. 

PH – čítala som si tie žiadosti a zdá sa mi to účelové, že teraz rýchlo niečo napíšme, aby sme dostali dotáciu. 

DG– mali by sa určiť pravidlá, aby zbytočne nevznikali takéto situácie. 

 

Hlasovanie za dotáciu pre AŠK Lokomotíva Sereď: 

PRÍTOMNÍ: 8 

ZA:  

PROTI: 7   ZDRŽAL SA: 1 (MG)   NEHLASOVAL: 0  

Finančná a majetková komisia neodporúča MsZ schváliť navýšenie dotácie na 1. polrok 2023. 
 

 
 

Hlasovanie za dotáciu pre HK Slávia Sereď: 

PRÍTOMNÍ: 8 

ZA: 1 (MG) 

PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 1 (TK)   NEHLASOVAL: 0  

Finančná a majetková komisia neodporúča MsZ schváliť navýšenie dotácie na 1. polrok 2023. 
 
 

 

Hlasovanie za dotáciu pre ŠK Ice players Sereď : 

PRÍTOMNÍ: 8 

ZA: 1 (MG) 

PROTI: 7   ZDRŽAL SA: 0   NEHLASOVAL: 0  

Finančná a majetková komisia neodporúča MsZ schváliť navýšenie dotácie na 1. polrok 2023. 
 
 
 
 

6.Rôzne 
 
7.Záver 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 

 

 

 

                    Mgr. Tomáš Karmažín  

                    predseda komisie 

 

 

 

 

Zapísala: Martina Klinková 


